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NEVÜ'DE KADINLAR GÜNÜ'NDE PANEL DÜZENLENDÝ ■ 6'DA

Nevşehir'in el sanatlarıyla 
tanınan ilçesi Avanos'ta 
yaşayan Hazal Coruk, yaklaşık 
iki yıl önce kurduğu atölyesinde 
hem kadınlara eğitim veriyor 
hem de ürettiği seramik 
ürünlerle Kapadokya'daki 
tesislerin ihtiyacını karşılıyor.

VALÝLÝK KUPASI VOLEYBOL TURNUVASI DÜZENLENECEK ■ 8'DE

Avanos'ta kurduğu atölye ile
kadınlara seramik eğitimi veriyor

ALEV ALATLI KÜN'DE ANILDI ■ 4'TE

HABERiN DEVAM I SAYFA 6'DA

“Tüm seçimlerde olduğu gibi
bu seçimden de başarıyla çıkacağız”

Elitaş, Recep Tayyip 
Erdoğan'ın AK Parti'yi 
kurduğu günden beri 
tüm seçimlerde başarı 
elde ettiğini söyleyerek, 
31 Mart Mahalli İdareler 
Seçiminden de başarıyla 
çıkacağını söyledi.

“Nevşehir'de dava bayrağını zirveye
ulaştırmak için hep birlikte hareket edeceğiz”
AK Parti Genel Başkan Vekili Elitaş, “Nevşehir'de 
aynı gayret içerisinde, dava bayrağını zirveye 
ulaştırmak için hep birlikte hareket edeceğiz.” dedi.

Deprem bölgesine yardım eli uzatanDeprem bölgesine yardım eli uzatan

Nevşehir'e müzik ile teşekkür ettilerNevşehir'e müzik ile teşekkür ettiler

Deprem bölgesine yardım eli uzatan

Nevşehir'e müzik ile teşekkür ettiler
Kahramanmaraş merkezli 6 Şubat 
depremlerinin ardından, 
Kahramanmaraş'a atanan müzik 
öğretmenlerinin öncülüğünde 
kurulan 'Dulkadiroğlu Orkestrası', 
depremin acılarını ve yaşanan 
travmaları atlatmak ve deprem 
sonrasında yardım elini uzatan illere 
teşekkür etmek için müziğin 
birleştirici gücünü kullandı.

KOP Başkanı Karakoyunlu
NEVÜ'lü öğrencilerle buluştu

Nevşehir Hacı Bektaş 
Veli Üniversitesi 
(NEVÜ) Kamu 
Yönetimi Topluluğu 
tarafından, “KOP 
Başkanı Dr. Murat 
Karakoyunlu NEVÜ'lü 
öğrenciler ile 
Buluşuyor” konulu 
söyleşi düzenlendi.

AB desteği ile sıcak 
hava balon pilotu yetiştirilecek
Ahiler Kalkınma Ajansı, çeşitli iş 
gücü piyasasındaki personel açığını 
kapatmak ve kalifiye eleman 
yetiştirmek için hazırladığı 
projelerine bir yenisini daha ekledi.

Gülşehir'de iki yeni Acil
Sağlık Hizmetleri İstasyonu açıldı

ülşehir'de vatandaşların acil 

Gsağlık hizmetlerine daha hızlı 
ve etkin bir şekilde 

ulaşabilmesi amacıyla iki yeni Acil 
Sağlık Hizmetleri İstasyonu açıldı.

HABERiN DEVAM I SAYFA 3'TE

HABERiN DEVAM I SAYFA 2'DE

HABERiN DEVAM I SAYFA 5'TE

HABERiN DEVAM I SAYFA 7'DE HABERiN DEVAM I SAYFA 5'TE

HABERiN DEVAM I SAYFA 5'TE
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Altınyıldız İlköğretim Kurumu 4'üncü 
sınıflar giriş ve bursluluk sınavı rekor 
bir katılımla yapıldı.
Ortaöğretime Geçiş Sınavlarında 63 
Türkiye birinciliği elde ederek, okul puan 
ortalamaları ile yıllardır Nevşehir birincisi 
olan Altınyıldız İlköğretim Okuluna ilgi 
devam ediyor. 
Elde ettiği sınav puan ortalamaları ile 
akademik olarak, sosyo-kültürel 
alanlardaki başarıları ve Türkiye'nin en 
iyi okul kampüslerinden birine sahip 
olan Altınyıldız, öğrencilerine sunduğu 
öğretim imkânları, sosyal yaşam 
alanlarıyla 'aklın ve bilimin ışığında' 
Türkiye'nin geleceğini yetiştirmeyi 
sürdürüyor.
Kurumun 4'üncü sınıflar giriş ve 
bursluluk sınavı rekor bir katılımla 
yapıldı.
Okul yönetimi tarafından yapılan 
açıklamada, “Giriş ve bursluluk 
sınavlarına yoğun ilgi gösteren 
velilerimize, sınava giren 
öğrencilerimize, sınavın 
organizasyonunda görev alan idareci, 

öğretmen ve personele teşekkür ederiz.
Altınyıldız İlköğretim Kurumunda 
çağdaş ve evrensel ilkeleri benimsemiş 
Türk toplumu olarak, gelişmiş ülkeler 
arasında yer almanın en temel koşulu, 
eğitimin kalitesini yükseltme bilinciyle 

ve Türkiye Cumhuriyeti'nin aydınlık ve 
mutlu geleceği için, öğrencilerin kendi 
becerilerini ve ilgilerini de dikkate alarak, 
doğru yönlendirmeye çalışıp, aklın ve 
bilimin ışığında Türkiye'nin geleceğini 
yetiştiriyor.” denildi. HABER MERKEZİ

Seçim çalışmaları kapsamında Nevşehir'e 
gelen AK Parti Genel Başkan Vekili Mustafa 
Elitaş, AK Parti İl Başkanlığını ziyaret etti.
Parti binası önünde AK Parti İl Başkanı Ali 
Kemikkıran, Milletvekili Süleyman Özgün, 
Belediye Başkanı Mehmet Savran ve 
partililer tarafından karşılanan Elitaş, İl 
Başkanlığında partililerle bir araya geldi.
Burada konuşan Elitaş, 
“Cumhurbaşkanımız, liderimiz hep net 
duruş yaptı, hep samimi duruş sergiledi. 
Aklındaki neyse icraatı da oydu. Hiç içten 
pazarlıklı davranmadı, hep samimiyetle 
söyledi. Ne söylediyse samimiyetle 
söyledi. Ve onun için zaten 22 yıldır iktidar, 
2028 yılına kadar da iktidarı devam 
edecek.” dedi.
“HİZMET EDECEK BELEDİYE 
BAŞKANLARINI SEÇECEĞİZ”
Cumhurbaşkanı Erdoğan'ın her seçimde 
rakiplerini perişan ettiğini belirten Elitaş, 
“Kazandıkça kazanmış, kazandıkça 
kazanmış. İnşallah 31 Mart seçimlerinde de 
aynı sonucu elde edeceğiz. 31 Mart 

seçimlerinde hizmet edecek belediye 
başkanlarını seçeceğiz. Belediye meclis 
üyelerini seçeceğiz. İl genel meclis 
üyelerini seçeceğiz ama bu seçimi 
yaparken parti bütünlüğünün ve gücünün 
daha da üst bir noktaya çıkabilmesi için 
yerel seçimlerin de güçlü bir sandık 
sonuçları almamız gerekiyor. Bu sandık 
sonuçlarının almasında da en büyük 
gayret mahalle temsilcilerimiz, sandık 
temsilcilerimiz, il başkanımız, ilçe 
başkanımız, davaya gönül vermiş 
milletvekillerimiz, eski yeni 
milletvekillerimiz, eski yeni 
gönüldaşlarımız, arkadaşlarımız. Muhakkak 
ki sahada olmaları gerekir.” diye konuştu.
“AK PARTİ'NİN EN BÜYÜK KAZANCI 
CUMHURBAŞKANIMIZIN ÇIKTIĞI 
YOLDA KARARLI YÜRÜMESİDİR”
Aday adaylığı sürecine de değinen Elitaş, 
şöyle konuştu: “Herkesin gönlünde bir 
aslan yatar. Gelir, aday adaylığı sürecinde 
ben çok milletvekili aday belirleme üst 
kurul toplantısına katıldım. İlk defa 

belediye başkanlığı üst kurul toplantısına 
katıldım. İnanın yapılan her şey 
teşkilatımızın gösterdiği şu olsun dediği 
kişilerin anketlere sorulup yani halkın 
iradesiyle ortaya çıkmış bir yansımadır. 
Aday adaylarımız, adaylarımız o şekilde 
belirlendi. Ama son zamanlarda bir moda 
ortaya çıktı. Bizden aday olamayanları 
kendisine çeken kendisi aday gösteren 
siyasi partiler var. Yani işte bir hareket, bir 
inanç en başından beri o davaya omuz 
vermiş, gönül vermiş. Gerçek manada 
inanmış insanlarla yürüdüğü sürece hep 
yükselir. AK Parti'nin en büyük kazancı 
kazanımı Cumhurbaşkanımızın en baştaki 
siyaset yaptığı süreçle 2024'e geldiği süreç 
içerisindeki yol arkadaşlarıyla vefalı 
olanlarla birlikte çıktığı yolda kararlı 
yürümesidir.”
“KOLTUK SEVDASI İÇİN AK PARTİ 
İÇERİSİNDE OLDUKLARININ AÇIK VE 
NET İFADESİDİR”
AK Parti'den ayrılarak farklı partilerde yer 
alanların koltuk sevdası ile AK Parti'de 

içerisinde bulunduklarını ifade eden Elitaş, 
“Şimdi biz onlara gidenlere yolunuz açık 
olsun diyoruz. Alanlara da diyorum ki 
yarın bu koltuğu kazanamadığı takdirde o 
kişi herhalde sizi bir dakika düşünmeden 
terk edecektir. Şunu söylüyorlarmış, 
gidenler gittikleri yerden, 'Biz Cumhur 
İttifakı'nın bir unsuruyuz. Seçilirsek AK 
Parti'ye vereceğiz. Cumhurbaşkanımızı 
çok seviyoruz ama Siz bize oy verin 
diyormuş.' Eyvallah. Cumhurbaşkanımızı 
herkes seviyor. Dünyanın mazlum 
milletleri de seviyor. Türkiye'nin yüzde 
52'si de seviyor. Belki daha fazla seviyor. 
Çoğunluğu seviyor ama sandıktan 
çıkarken farklı bir şey ortaya çıkıyor. 
Başımızı dik tutan Dünya Milletler 
Topluluğu içerisinde artık talimat verilen 
değil, fikri sorulan Türkiye ne der acaba 
diye bir noktaya getiren Sayın 
Cumhurbaşkanımızın yol arkadaşları, AK 
Parti şemsiyesi altında hareket eden AK 
Parti'nin aday gösterdiği veya Cumhur 
İttifakı'yla birlikte aday gösterdiğimiz kişiler 
sayın cumhurbaşkanının yol arkadaşlarıdır. 
Başka partilerde gidip orada koltuk 
hırslarını, koltuk sevdalarını tatmin 
etmeye, o nefislerine mağlup olan 
insanların bulunduğu yerler AK Parti'nin 
olduğu Tayyip Erdoğan'ın sevdiği AK Parti 
teşkilatının var olduğu adaylar, üyeler 
değildir. Ben buradan değerli 
vatandaşlarımıza diyorum ki Sayın 
Cumhurbaşkanımızın, Cumhur İttifakı'nın 
ve AK Parti'nin adayları bellidir. Birilerinin 
kalkıp da ben AK Parti'nin, Cumhur 
İttifakı'nın unsuruyum demelerinden sakın 
ha sakın prim vermesinler çünkü onlar iyi 
niyetli değildir, samimi değildir. İnşallah 
Nevşehir'de de biz aynı gayret içerisinde, 
dava bayrağını zirveye ulaştırmak için 
hep birlikte hareket edeceğiz.” dedi. 
HABER: ALPASLAN KÖRÜKCÜ

Altınyıldız İlköğretim Kurumu
bursluluk sınavına rekor katılım

“Nevşehir'de dava bayrağını zirveye ulaştırmak
için hep birlikte hareket edeceğiz”

AK Parti Genel Başkan Vekili Elitaş, “Nevşehir'de aynı gayret içerisinde,
dava bayrağını zirveye ulaştırmak için hep birlikte hareket edeceğiz.” dedi.
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“Tüm seçimlerde olduğu gibi
bu seçimden de başarıyla çıkacağız”
Elitaş, Recep Tayyip Erdoğan'ın AK Parti'yi kurduğu günden beri tüm seçimlerde başarı elde
ettiğini söyleyerek, 31 Mart Mahalli İdareler Seçiminden de başarıyla çıkacağını söyledi.

Seçim çalışmaları kapsamında 
Nevşehir'e gelen AK Parti Genel 
Başkan Vekili Mustafa Elitaş, 

Topuzluhan Restoran'da belediye başkan 
adayları ve partililerle bir araya geldi.
Genel Başkan Vekili Elitaş'a yemekte AK 
Parti İl Başkanı Ali Kemikkıran, Milletvekili 
Süleyman Özgün, ve Belediye Başkanı 
Mehmet Savran eşlik etti.

“BİZ GÖNÜLLERE GİRMESİNİ BİLEN 
BİR SİYASİ PARTİYİZ”
AK Parti'nin seçim bittiği gün bir sonraki 
seçime hazırlanan siyasi parti olduğunu 
belirten Elitaş, "Biz,  gönüllere girmesini, 
onlarla bir olmayı bilen bir siyasi partiyiz. 
Sandığa gitmeyi, sandıktaki sonuçları da 
sonuna kadar demokratik haklarını da 
koruyan bir siyasi partiyiz. O yüzden 
görevimiz 23 gün içeresinde gayret 
göstermemiz gerekir. Sayın 
Cumhurbaşkanımızın en büyük eseri 
AK Parti'dir. Bugün, sayın 
Cumhurbaşkanımızın yol arkadaşı 
olabilmek, beldemizin mamur olabilmesi 
için yaptığımız hizmetlerle anılmak bizim 
için büyük mutluluk kaynağıdır. Cumhur 
ittifakının paydaşı olabilmek için 
kaybettirmeye konumlu olmamak lazım. 
Bu davaya engel çıkarmaya çalışanların 
yanında durmamalısın. 'Biz 
cumhurbaşkanımızın çok seviyoruz, bize 
oy verin, kazanırsak yine AK Parti'ye 
geçeriz' diyorlar, yok öyle bir şey. 

Cumhurbaşkanımızın yol arkadaşları 
koltuk sevdasında olanlar değil, dava 
şuuruna inanmış insanlardan 
oluşmaktadır. Bu bilinçte olmayanların 
bizim yanımızda yeri yok. Başka partiye 
gideceksin onlarla beraber ihtiraslarını 
tetikleyecek, nefsini kabartacak ve sonra 
da intikam duygusuyla kaybettirmek için 
gayret göstereceksin. Hadi gidenler gitti, 
alanlara diyorum ki yıllarca bende 
milletvekilliği, belediye başkanlığı yapmış 
birisi yarın seni bir dakikada terk eder." 
dedi.
“ACIGÖL'E DOĞALGAZ ŞART”
 Yaklaşık 6 bin nüfusu bulunan Acıgöl'de 
yüzde 1200-1500 kişinin doğal gazdan 
faydalandığını kaydeden Elitaş, “Doğalgaz 
dağıtım şirketi, çamur olduğundan eşme 
kazma işini kış gününde pek yapamadı. 
İnşallah nisan yağmurları da bittikten 
sonra veya mevsim müsait olduğu süre 
içerisinde dağıtım sistemini harekete 
geçirecek. Burada 30 tane fabrikanın 
faaliyet gösterdiği 2 bin 500'e yakın işçinin 
çalıştığı organize sanayi bölgemiz var. 
Oranın da doğalgazı 2025 yılında 
gelecektir. Bizim de artık takip edeceğimiz 
en önemli konulardan biri. İnşallah 
Acıgöl'ümüzün de doğalgazı eylül 2024 
tarihinde ana hattan başlamak üzere 
ihalesi yapılıyor.” diye konuştu.

KEMİKKIRAN: “HEP BERABER EMİN 
ADIMLARIMIZLA YOLUMUZA DEVAM 
EDİYORUZ”
Başkan Kemikkıran da, 31 Mart seçimlerine 

doğru hızlı bir şekilde yol alındığını 
söyleyerek, “İnşallah nasip olursa 
Ramazan'ın birinci gününü idrak edeceğiz. 
On bir ayın sultanı Ramazan'ın bereketiyle 
inşallah çalışmalarımız daha da 
bereketlenecek, daha da artacak ve 31 
Mart'ta bir kez daha sizlerin gayretleri, 
çalışmaları, fedakarlıklarıyla inşallah tüm 
belediyelerimizi, başta il belediyemiz, 7 
ilçemiz 15 beldemizde tekrar gerçek 
belediyecilikle yolumuza devam edeceğiz. 
İnşallah sayın genel başkan vekilim, 
elhamdülillah böyle bir teşkilata başkanlık 
etmekten iftihar ediyorum. Son derece 
motive, inançlı bir kadroyla beraber, hep 
beraber emin adımlarımızla, yolumuza 
devam ediyoruz.” dedi.

ÖZGÜN: “BAŞKANIMIZI 
TEŞKİLATIMIZIN ENERJİSİYLE 
TEKRAR BELEDİYE BAŞKANI 
YAPACAĞIZ”
AK Parti kurulduğundan bu yana 
referandumlarda, genel seçimlerde, yerel 
seçimlerde kaç tane seçime girdiklerini 
hatırlayamadığını ancak Nevşehir teşkilatı 
olarak her zaman Cumhurbaşkanı Recep 
Tayyip Erdoğan'ın liderliğinde AK Parti'nin 
hizmetinde olduklarını söyleyen 
Milletvekili Özgün, “Hepsinden Allah razı 
olsun. 31 Mart akşamı da coşkulu bir 
şekilde dualarla tekrar Mehmet Savran 
başkanımızı teşkilatımızın enerjisiyle tekrar 
belediye başkanı yapacağız.” diye konuştu.

SAVRAN: “AK PARTİMİZ SAHADAKİ 
ÇALIŞKANLIĞI VE İRADESİYLE 
ÜNLÜDÜR”
“Bizim derdimiz, memleketimizin kıymetli 
güvenilir, dürüst, çalışkan insanlar 
tarafından yönetilmesi oldu.” diyen Savran 
ise, konuşmasına şöyle devam etti: “Aday 
olduk, olmayı düşünürken de seçilmeye 
çalışırken de hep bu yola inanıyoruz. Ve 
bize en büyük gücü veren 1994'te İstanbul 
Büyükşehir Belediye Başkanlığıyla 
başlayan daha sonra başbakanlık, 
cumhurbaşkanlığı ve dünya liderliğiyle 
devam eden Cumhurbaşkanımızın da çok 
kıymet verdiği ve güç aldığı kıymetli 
teşkilatlarımızdır. Her zaman sahada 
onlarla birlikteyiz. Kerameti hiçbir zaman 
kendimizde görmedik. Keramet 
birliktelikle, beraberlikle çok çalışmaktadır 
dedik. Ve çalışmaya devam ediyoruz. 
Önümüzde kısa bir zaman kaldı. Burada 
ilçe ve beldelerimizin de kıymetli adayları 
var. AK Partimiz sahadaki çalışkanlığı ve 
iradesiyle ünlüdür. Son ana kadar, son 
dakikaya kadar sandıklar açıldıktan sonra 
devam eden ve sonuçlar açıklanıncaya 
kadar asla yılmayın. Her zaman bir oy 
fazlanın, bir puan fazlanın peşinden koşun. 
Çünkü bu milletin Ak Belediyeciliğe, 
gerçek belediyeciliğe ihtiyacı var. 
Siz kendinizin seçilmesinden değil, 
milletin doğru hizmeti almasından, 
gerçek belediyeciliğe 
kavuşmasından sorumlusunuz.” 
HABER: ALPASLAN KÖRÜKCÜ
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ürkiye Odalar ve Borsalar Birliği T(TOBB) ile oda ve borsalar Gümrük 
ve Turizm İşletmeleri (GTİ) Ticaret 

AŞ Genel Kurulu, TOBB Başkanı Rifat 
Hisarcıklıoğlu'nun katılımıyla 
gerçekleştirildi.
Genel kurulda yönetim kurulu 
başkanlığına tek aday olarak önerilen 
Nevşehir Ticaret ve Sanayi Odası (NTSO) 
Yönetim Kurulu Başkanı Arif Parmaksız, 
yeniden GTİ Yönetim Kurulu Başkanlığına 

seçildi. Başkan Savran, TOBB tarafından 
Ticaret ve Sanayi Odalarının ortaklığı ile 
kurulan ve halen Türkiye'deki gümrük 
kapılarının modernizasyonunu da 
gerçekleştiren GTİ Yönetim Kurulu 
Başkanlığına genel kurul delegelerinin 
oybirliği ile yeniden seçilen Parmaksız'ı 
tebrik etti. Parmaksız'a görevinde başarılar 
dileyen Savran, hem NTSO'da hem de 
GTİ'deki başarılı çalışmalarının devamını 
temenni etti. HABER MERKEZİ

Başkan Savran, yeniden gümrük başkanı
seçilen Parmaksız'ı tebrik etti

Nevşehir Belediye Başkanı Mehmet Savran, Gümrük ve Turizm İşletmeleri
Yönetim Kurulu Başkanlığı görevine yeniden seçilen Arif Parmaksız'ı tebrik etti.

Altınyıldız Kurumlarında 8 Mart
Dünya Kadınlar Günü kutlandı

Altınyıldız Eğitim Kurumlarına bağlı okullarda görev yapan kadın 
çalışanların 8 Mart Dünya Kadınlar günü bir dizi etkinlikle kutlandı. 

önetim Kurulu Başkan Vekili Emre YÖzaltın, Genel Müdür Seyrani 
İpek, Fen ve Anadolu Lisesi 

Müdürü Özkan Kılınç, İlköğretim 
Kurumu Müdürü Ahmet Ünal, Anaokulu 
Müdürü Hülya Çete, Kreş ve Anaokulu 
Müdürü Hande Özaltın ile birlikte 
okulları ziyaret ederek, çalışanlara gül 
takdiminde bulundu.
Kurum yönetiminden yapılan 
açıklamada, “Huzurlu, mutlu ve sağlıklı 

bir toplumun temel taşları olan, 
varlıklarıyla hayatın her alanında 
fedakârlığı temsil eden kadınlar, 
ülkemizin gelişmesinde önemli rol 
oynamaktadırlar. Bu bilinçle kadınlara 
yaşamın her alanında sunulan 
imkânların arttırıldığı bir dünya 
temennisiyle Altınyıldız Eğitim 
Kurumları olarak bütün kadınların
8 Mart Dünya Kadınlar Günü'nü 
kutluyoruz.” denildi. HABER MERKEZİ

Alev Alatlı KÜN'de anıldı
C

umhurbaşkanlığı Kültür ve Sanat 
Büyük Ödülü sahibi ve KÜN 
kurucusu yazar Alev Alatlı, 

düzenlenen “Alev Alatlı'yı Anlamak 
Paneli” ile anıldı.
Ülkemizin fikir ve düşünce dünyasına yön 
veren yazı, makale, kitap ve söylemleriyle 
ufuk açan, toplumun geniş kesimini 
derinden etkileyen, aynı zamanda 
eleştirileri ve yorumlarıyla birçok insana 
rehber olmuş usta eğitimci, Kapadokya 
Üniversitesinin (KÜN) kurucusu Alev 
Alatlı'yı bir kez daha anmak üzere KÜN 
Oktay Sinanoğlu Konferans Salonunda, 
“Alev Alatlı'yı Anlamak Paneli” 
gerçekleştirildi.
KÜN Rektörü Prof. Dr. Hasan Ali Karasar, 
Rektör Yardımcısı Prof. Dr. İlhan Öztürk 
akademisyenler, öğrenciler ve davetlilerin 
katılımıyla gerçekleştirilen panel, saygı 
duruşu ve İstiklal Marşı'nın okunmasıyla 
başladı.
Alev Alatlı'nın hayatından kesitlerin 
anlatıldığı “Mütefekkir Alev Alatlı'nın 
Ardından” adlı video gösterimi başlayan 
panelin açılış konuşmasını Rektör Karasar 

yaptı.
'ALEV ALATLI'YI ANLAMAK' SIRADAN 
SEÇİLMİŞ BİR BAŞLIK DEĞİL'
Karasar yaptığı konuşmada, “Alev Alatlı'yı 
Anlamak, sıradan seçilmiş bir başlık değil. 
Hocamız hakkında daha uzun yıllar böyle 
paneller yapılacak. Ama bizim üstümüze 
düşen üniversitemizin kurucusu ve 
felsefesini de ortaya koyan kişinin hayatını 
daha yakından bilmek, eserlerini daha 
yakından bilmek, kitaplarını okumak ve o 
farkındalığı üniversite çapında 
sağlamaktır.” ifadelerini kullandı.
Açılış konuşmasının ardından, Rektör 
Karasar'ın oturum başkanlığını yaptığı 
panelde Prof. Dr. İskender Öksüz, Alev 
Alatlı'nın kullandığı aforizmaları, 
metaforları ona ait özlü sözleri anlattığı, 
Prof. Dr. Sadık Türker Alev Alatlı'nın “Batıya 
Yön Veren Metinler” eserinin devamı 
niteliğindeki “Bize Yön Veren Metinler” 
eserinin yazım süreci ile ilgili detay bilgileri 
aktardığı, Prof. Nuran Tezcan'ın ise “Yazar, 
Entelektüel ve KÜN'ün Kurucusu Alev 
Alatlı” başlığındaki Alev Alatlı'nın çok 
yönlülüğüne değinen ve KÜN'ün kuruluşu 

döneminde 
yaşananlardan 
derlediği bilgileri 
paylaştığı birer 
konuşma 
gerçekleştirdi.
Panelin son 
bölümünde ise Alev 
Alatlı'nın fikirlerini 
paylaştığı, KÜN'deki 
yer aldığı toplantı ve 
etkinlik 
görsellerinden 
hazırlanan videonun 
gösterimi yapıldı. 
HABER MERKEZİ

Fahri Yıldız kadınlara karanfil dağıttı

eşitli kuruluşları ve mahalleri Çziyaret ederek kadınların günlerini 
kutlayan ve çiçek takdim eden 

Yıldız, 31 Mart'ta seçilmesi halinde 
kadınlara yönelik yapacağı projeler 
hakkında da bilgiler verdi.
Kadınların her zaman toplumun her 
kesiminde vazgeçilmez değerler 
olduğunu, yılda sadece bir gün değil, 
her günün 24 saati değerinin bilinmesi 
gerektiğini ifade eden Fahri Yıldız " 
Peygamberimizin 'Cennet annelerin 
ayakları altındadır' sözünün muhatabı 

olan başta Filistin ve Gazze olmak 
üzere, dünyanın bütün mazlum 
coğrafyalarında, zulme ve soykırıma 
uğrayan kadınların ve kadın olma gurur 
ve şerefini taşıyan tüm kadınlarımızın 
Kadınlar Günü'nü kutlar, mutlu 
yarınlarda mutlu ve huzurlu günler 
dilerim. Tüm dünya kadınlarının 8 Mart 
Dünya Kadınlar Günü kutlu olsun.” dedi.
Fahri Yıldız'a seçim çalışmalarına, 
belediye meclis üyesi adayları ve 
partililer eşlik etti. 
HABER: ÖZLEM EKİCİ

AK Parti Ürgüp Belediye Başkan adayı Fahri Yıldız, seçim çalışmalarına 
devam ediyor. Başkan adayı Yıldız, 8 Mart Dünya Emekçi Kadınlar 
günü dolayısıyla kadınları ziyaret ederek karanfil dağıttı.
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Deprem bölgesine yardım eli uzatan
Nevşehir'e müzik ile teşekkür ettiler
Kahramanmaraş merkezli 6 Şubat depremlerinin ardından, Kahramanmaraş'a atanan müzik öğretmenlerinin 
öncülüğünde kurulan 'Dulkadiroğlu Orkestrası', depremin acılarını ve yaşanan travmaları atlatmak ve 
deprem sonrasında yardım elini uzatan illere teşekkür etmek için müziğin birleştirici gücünü kullandı.

Kahramanmaraş'ta görev yapan 18 
müzik öğretmeni tarafından kurulan 
Dulkadiroğlu Orkestrası, deprem 

bölgesine yardım elini uzatan Nevşehir'e 
müzik ile teşekkür etti.  Nevşehir Hacı 
Bektaş Veli Üniversitesi yerleşkesinde 
bulunan Vali Şinasi Kuş Kongre 
merkezinde düzenlenen konsere, 
öğrencilerin yanı sıra Nevşehir halkı da 
büyük ilgi gösterdi.
“ÇEŞİTLİ FAALİYETLERLE DEPREMİN 
YARALARINI SARMAYA 
ÇALIŞIYORUZ”
Dulkadiroğlu İlçe Milli Eğitim Müdürü 
Hüseyin Mart yaptığı açıklamada, “6 Şubat 
Depremlerini en acı şekilde yaşayan 
illerden birisi de Kahramanmaraş. 
Kahramanmaraş'ta da Dulkadiroğlu ilçesi 
oldu. Depremden sonra travmaları nasıl 

atlatabiliriz şeklinde çeşitli düşünceler 
vardı. İlimize yeni atanan 420 tane 
öğretmenin içerisinden müzik 
öğretmenleri bir moral, motivasyon 
konseri şeklinde ilk olarak 24 Kasım'a 
hazırlık yaptı. Bu konser ekibimizin 14 
tanesi ilçemize ilk atanan öğretmenler 
oluşmakta. Dört tanesi de ilçemizde görev 
yapan öğretmenlerimizden oluşuyor. İlk 
olarak 24 Kasım'da moral motivasyon 
konserimizi yaptık. Hem sosyal, hem 
kültürel alanda çeşitli faaliyetlerle 
depremin yaralarını sarmaya çalışıyoruz.” 
ifadelerini kullandı.
“ANA AMACIMIZ DEPREMDEN 
ETKİLENEN İLLERİMİZİN 
YARALARINI SARMAK”
Dulkadiroğlu orkestrasının şefliğini yapan 
müzik öğretmeni Ahmet Metin Arslan da 

yaptığı açıklamada, “Biz Kahramanmaraş'ta 
görev yapan müzik öğretmenleri olarak, 
İlçe Milli Eğitim Müdürlüğü tarafından 
gelen talep üzerine bir orkestra kurulması 
kararlaştırıldı. Öğretmenlerimiz ile istişare 
sonucu ortak bir orkestra kurmaya karar 
verdik. Orkestranın ana amacı da 
depremden etkilenen 11 ilimizin 
yaralarının sarılmasına yardımcı olmak. 
Müzik öğretmeni olarak amacımız aynı 
zamanda moral motivasyon artırıcı 
konserler yapmak. Bu amacımızı da 
kısmen başarıyoruz. Bundan sonrası için 
de deprem illerine yardım eden illerimize 
teşekkür konserleri düzenleme 
niyetindeyiz. İlk olarak Nevşehir ile açılış 
yaptık. İnşallah bundan sonraki süreçte de 
teşekkür konserlerimizi devam ettirmeyi 
umuyoruz. Ekibimize sekiz hanımefendi 
öğretmenimiz, sekizde erkek 
öğretmenimiz ve bir şefimiz bulunuyor. 
Toplamda 17 kişilik bir ekibimiz var. 
Haricinde bir tane sunucu öğretmenimiz 
var, bu şekilde 18 kişilik bir orkestra 
ekibiyle devam ediyoruz.” ifadelerini 
kullandı.
“PSİKOLOJİK OLARAK EN İYİ 
ÇÖZÜMÜN SANAT VE KÜLTÜR 
OLDUĞUNA KARAR VERDİK”
Çalışmalarına dernek çatısı altında devam 
ettiklerini söyleyen Dulkadiroğlu 
Eğitimciler Sanat Eğitim Kültür Derneği 
Başkanı Ertuğrul Tekerek de yaptığı 
açıklamada, deprem sonrası süreçte 
inşalarda çok ciddi psikolojik travmalar 
yaşandığını söyledi. Tekerek, “Devletimiz 
ve milletimiz bizlere yarım etti. Ama her 

şey maddiyatla olmuyor. Maddi yardımlar 
yapılıyor. Devlet elinden geldiği imkanları 
vatandaşı ve şehri tekrar ayağa kaldırmak 
için seferber oldu. Ancak bu işin bir de 
psikolojik yönü var. Peki bunu nasıl ayağa 
kaldırabiliriz diye düşündüğümüzde en iyi 
çözümün sanat ve kültür olduğuna karar 
verdik. Bundan hareketle Dulkadiroğlu 
Eğitimciler Sanat Eğitim Kültür Derneği'ni 
kurduk. Yaptığımız bu çalışmayı bir 
kartopu olarak düşünüyoruz. Orkestramız 
ile bize yardıma gelen gönlü büyük 
milletimizin her bir ferdine ulaşmak 
istiyoruz. Bu amaçla da bütün illerimizi tek 
tek dolaşmayı hedefliyoruz. Yine bize 
yurtdışından yardıma gelen kardeş 
cumhuriyetlerimize ve diğer ülkelere 
imkânlar dâhilinde gidip bir teşekkür 
konseri sunmak istiyoruz” ifadelerini 
kullandı.
“TÜRK MİLLETİNE TEŞEKKÜR ADINA 
BU YOLA ÇIKTIK”
Müziğin iyileştirici gücünü kullandıklarını 
söyleyen Şube Müdürü Hacı Yaşık da 
yaptığı açıklamada, “Bu bizim ikinci 
konserimiz. O dönemde Türk milletinin 
çok büyük iyiliklerini gördük. O çaresizlik 
içinde uzatılan eller, açılan kapılar, açılan 
yürekler gördük. Tüm halkımıza 
minnettarız. Bizlerde müziğin iyileştirici 
gücünü kullanarak bu travmaları bir an 
önce silmek, en azından hafızalarda mazi 
yerine bırakmak adına hem de Türk 
milletine teşekkür adına bu yola çıktık. 
Niyetimiz güzel, ben her şeyin daha güzel 
olacağını düşünüyorum bu günleri böyle 
aşacağımıza da inanıyorum” dedi. İHA

AB desteği ile sıcak hava balon pilotu yetiştirilecek
hiler Kalkınma Ajansı, çeşitli iş 

Agücü piyasasındaki personel 
açığını kapatmak ve kalifiye 

eleman yetiştirmek için hazırladığı 
projelerine bir yenisini daha ekledi.
Hazırlanan proje çerçevesinde Kapadokya 
bölgesi başta olmak üzere çeşitli 
bölgelerde uçuş yapan Sıcak Hava 
Balonları için pilot yetiştirilecek.
Ahiler Kalkınma Ajansı tarafından 
hazırlanan ve Avrupa Birliği tarafından 
hibe almaya hak kazan “Ne eğitimde ne 
istihdamda olan gençler için işgücü 
piyasası programı (NEET PRO)”, “Shape 
Your Future with AHİKA” projesi 
çerçevesinde proje ortakları bir araya 
geldi. Avrupa Birliği tarafından hibe 
almaya hak kazanan Ahiler Kalkınma 

Ajansı'nın “Shape Your Future with AHİKA” 
projesi için Nevşehir İŞKUR İl 
Müdürlüğü'nün ev sahipliğinde işgücü 
piyasası toplantısı gerçekleştirildi.
Anadolu Sıcak Hava Balon İşletmecileri 
Derneğinin katılımı ile gerçekleştirilen 
toplantıda Sıcak Hava Balon işletmelerinin 
temsilcileri de hazır bulundu.
Sıcak Hava Balon işletmecileri Kapadokya 
Bölgesi ile özdeşleşen Sıcak Hava Balon 
sektörü ve duyulan iş gücü hakkında 
kurum temsilcilerine ve proje ortaklarına 
bilgilendirmelerde bulundu.
Proje çerçevesinde Sıcak Hava Balon pilot 
yetiştiriciliği başta olmak üzere, yer 
hizmetlerinde istihdam edilecek kalifiye 
personellerin yetiştirilmesi amaçlanıyor. 
İHA

Gülşehir'de iki yeni Acil Sağlık
Hizmetleri İstasyonu açıldı

ülşehir'de vatandaşların acil 

Gsağlık hizmetlerine daha hızlı 
ve etkin bir şekilde 

ulaşabilmesi amacıyla iki yeni Acil 
Sağlık Hizmetleri İstasyonu açıldı.
Gülşehir 1 No'lu Acil Sağlık Hizmetleri 
İstasyonu ve Gülşehir 2 No'lu Acil Sağlık 
Hizmetleri İstasyonunun açılış töreni 
yoğun katılımla gerçekleştirildi.
Açılış törenine Gülşehir Belediye 

Başkanı Fatih Çiftci, Nevşehir İl Sağlık 
Müdürlüğü Sağlık Hizmetleri Başkanı Dr. 
Mehmet Kayaca, AK Parti Gülşehir İlçe 
Başkanı Çağrı Sönmez ve vatandaşlar 
katıldı. Açılış töreninde sağlık 
hizmetleriyle ilgili detaylar paylaşılarak, 
yapılan iyileştirmeler hakkında bilgi 
verildi. Katılımcılar daha sonra 
Acil Sağlık Hizmetleri İstasyonunu 
gezdi. HABER: YASEMİN EKİCİ
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Avanos'ta kurduğu atölye ile kadınlara seramik eğitimi veriyor
Nevşehir'in el sanatlarıyla tanınan ilçesi Avanos'ta yaşayan Hazal Coruk, 
yaklaşık iki yıl önce kurduğu atölyesinde hem kadınlara eğitim veriyor hem 
de ürettiği seramik ürünlerle Kapadokya'daki tesislerin ihtiyacını karşılıyor.

Hacettepe Üniversitesi Güzel 
Sanatlar Fakültesi Heykel 
Bölümünden 2014 yılında mezun 

olan Coruk, 4 yıl önce evliliği dolayısıyla 
ilçede yaşamaya başladı.
Alaaddin Mahallesi'nde kiraladığı iş yerini 
atölyeye dönüştüren Coruk, burada hem 
üretim yapıyor hem de seramik sanatına 
ilgi duyan kadınlara eğitim veriyor.
Coruk, Avanos'ta çok sayıda seramik ve 
çanak üretim atölyesi bulunduğu için 

estetik tarzlar katarak üretim yapamaya 
karar verdiğini ve başarı sağladığını belirtti.
Bölgedeki birçok otel ve restoranın 
seramik ürün taleplerini karşılamak 
amacıyla özel üretim yaptığını anlatan 
Coruk, şöyle konuştu:
"Bölgenin turizm liderleri doğrudan 
müşterimiz oluyor. Restoran şeflerinin 
taleplerine yönelik tasarım yaparak 
üretiyoruz. Çamurdan önce tasarım ile 
başlıyor. Daha sonra çamuru şekillendirip 

kurutuyoruz. Bisküvi dediğimiz yarı 
pişimden sonra sırlama yapıp tekrar 
pişiriyoruz. Bu süreç yaklaşık 15 gün 
sürüyor. Bir adet de üretiyor olsak bizim 
için 15 günlük bir süreç demek oluyor. 
Ayrıca, bölgede yaşayan ve hem aktivite 
arayan hem de bu işle uğraşmak isteyenler 
için de seramik eğitimlerimiz oluyor. En 
baştan en sona kadar süreçleri beraber 
çalışıyoruz. 4 haftalık periyotlar halinde 
eğitimleri sürdürüyoruz. 2 yıldır 
çalıştığımız öğrencilerimiz var. Buradan 
çıkıp kendi atölyesini kurmak isteyenler de 
olabiliyor sadece hobi amaçlı gelenler de 
oluyor. Neler yapabilirler, nasıl yapılır, neler 
gerekli gibi bilgileri alıyorlar. Kadınlar her 
işin altından kalkar. Bu işin de zorlukları 
var ama üstesinden gelinebiliyor."
EĞİTİM ALAN KADINLAR SANATI 
SÜRDÜRMEK İSTİYOR
Kursiyerlerden Kübra Orman da ilçede 
kuracağı atölyede kişiye özel seramik 
ürünler üretme hayali olduğunu anlatarak, 
"İki aydır devam ediyorum. İç mimarım 
ama alanımda çalışmıyorum. Kendi işimi 
kurmak için bir yolculuğa başladım. 
Avanos'un el işi ürünlerinden çok 
etkileniyorum. İnşallah ben de kendi sanat 
evimi ve atölyemi açabilirim." diye 
konuştu.
Fadime Canbaz da Nevşehir Kız Meslek 
Lisesinde tasarım öğretmeni olarak 

çalıştığını, hobi amaçlı eğitime katıldığını 
ifade ederek, "Hobi amaçlı yola çıktık ama 
ileride mesleği sürdürmek istiyoruz. Çok 
güzel şeyler öğreniyoruz. Hocamız 
malzemeler ve çamur kullanımı hakkında 
bilgi verdi. Çok güzel vakit geçiriyoruz, 
zamanın nasıl geçtiğini anlamıyoruz." 
dedi.
Emekli memur Münevver Ünsal ise 
çamurla ilk tanıştığından beri farklı ürünler 
üretmeye başladığını, üretmenin kendisi 
için farklı mutluluk kaynağına 
dönüştüğünü dile getirerek, "Hiç 
yapamam, el yeteneğim yok diye 
düşünüyordum. Birçok ev kadını da 
buraya geliyor. Emekli olduktan sonra 
evde otururum, torun bakarım diyordum. 
Kadınlarımız üretkendir, ben de emeğimi 
gösterebiliyormuşum, olay sadece torun 
bakmak değilmiş." ifadelerini kullandı. AA

NEVÜ'de Kadınlar Günü'nde panel düzenlendi

NEVÜ Vali Şinasi Kuş Kongre ve 
Kültür Merkezi Damat İbrahim 
Paşa Salonu'nda düzenlenen 

programa NEVÜ Rektör Yardımcıları Prof. 
Dr. Özlem Fındık ve Prof. Dr. Mutluhan 
Akın,  NÜKÇAM Müdürü Dr. Öğretim Üyesi 
Gülhan Küçük Öztürk, kamu kurum ve 
kuruluş müdürleri, sivil toplum kuruluş 
başkanları ve temsilcileri, üniversitenin 
akademik ve idare personeli ve öğrenciler 
katıldı. Açılış konuşmasını yapan Prof. Dr. 
Fındık, 8 Mart'ın tarihçesinden bahsederek, 
iş hayatına katılan kadının gücünün 
toplumsal hayatın her alanına yansıdığını 
belirtti.
Fındık, bu anlamda kadınların karar verme 
mekanizmalarına katılmalarının, 
eksikliklerin fark edilmesi ve giderilmesi 

noktasında önemli olduğunu ifade etti.
Panelin moderatörlüğünü yapan Öztürk 
de,  kadının toplumun en etkili unsuru 
olduğunu vurgulayarak, kadınların 
güçlendirilmesinin ve her alanda eşit 
olanaklardan faydalanmasının ileri 
toplumlar için önemli olduğunu belirtti.
Panelde Güzel Sanatlar Fakültesi Dekan 
Yardımcısı Prof. Dr. Nüshet Göksun Yener 
Metin “Sanat ve Cumhuriyetin Işığında 
Kadın” konulu sunumda, sanatın ve 
Cumhuriyet'in kadınlar için önemini 
vurgulayarak, kadının toplumsal ve 
kültürel alanlarda nasıl etkili bir rol 
oynadığına dikkat çekti.
Fen Edebiyat Fakültesi Öğretim Üyesi Doç. 
Dr. Kübra Yıldız Altın ise “Türk Kültür 
Tarihinde Kadın” konulu sunumunda, Türk 

mitolojisinde kadının yerinden başlayarak 
Türk kültürünün yazılı ve sözlü 
kaynaklarında kadınla ilişkilendirilen 
kavramlar hakkında bilgi verdi.

Sunumların ardından panel, katılımcılara 
teşekkür belgelerinin verilmesi ve toplu 
fotoğraf çekimiyle sona erdi.  
HABER MERKEZİ

Nevşehir Hacı Bektaş Veli Üniversitesi (NEVÜ) Kadın Çalışmaları Uygulama ve 
Araştırma Merkezi (NÜKÇAM) koordinatörlüğünde 8 Mart Dünya Kadınlar 
Günü 'Farklı Disiplinlerin Perspektifinden Kadın' konulu panel düzenlendi.

Kaymaklılı kadınlar İkbal Gürpınar ile buluştu

Ü
nlü sunucu ve yazar İkbal 
Gürpınar, 8 Mart Dünya Kadınlar 
Günü etkinlikleri kapsamında 

Kaymaklılı kadınlarla buluştu.
Kaymaklı Belediye Başkanı Harun Çekiç, 
8 Mart Kadınlar Günü etkinlikleri 
kapsamında Yazar İkbal Gürpınar ile 
belde kadınlarını bir araya getirdi.
Kadınlara özel hazırlanan programın 

açılışını yapan Başkan Çekiç, kadınların 
Allah'ın emaneti olduğunu vurguladığı 
konuşmada kadınlara her türlü destek 
ve katkıyı sunacağını söyledi.
Başkan Çekiç, kadınların yoğun ilgi 
gösterdiği programda açılış 
konuşmasının ardından sahneyi 
İkbal Gürpınar'a bıraktı. 
HABER: YASEMİN EKİCİ
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KOP Başkanı Karakoyunlu NEVÜ'lü öğrencilerle buluştu
Nevşehir Hacı Bektaş Veli Üniversitesi (NEVÜ) Kamu Yönetimi Topluluğu tarafından, “KOP
Başkanı Dr. Murat Karakoyunlu NEVÜ'lü öğrenciler ile Buluşuyor” konulu söyleşi düzenlendi.

İLAN

(Basın: 01999545) Resm� �lanlar www.�lan.gov.tr’de

Göksun KARAKUŞ
B�rl�k Başkan Yrd.

Suat Soner GÜVEN
B�rl�k Başkanı 

 Nevşeh�r İl� Damızlık Koyun Keç� 
Yet �ş t � r �c � ler �  B � r l �ğ �  Başkanl ığ ından 
b�ld�r�lm�şt�r.

 Nevşeh�r İl� Koyun Keç� Yet�şt�r�c�ler� 
B�rl�ğ� yönet�m kurulu üyeler� b�rl�k h�zmet 
b�nasında toplanarak aşağıdak� kararları 
almışlardır. 

 Nevşeh�r İl� Koyun Keç� Yet�şt�r�c�ler� 
B�rl�ğ�n�n 2022 – 2023 Mal� yılları olağan 
genel kurul toplantısı 17.04.2024 Tar�h� saat 
10.00 da 15 Temmuz Mah. Zübeyde Hanım 
Cad. No: 252/Z02 NEVŞEHİR adres�nde 
bulunan b�rl�k merkez�nde yapılacaktır. 
Çoğunluk sağlanmadığı takd�rde �k�nc� 
toplantı 25.04.2024 Tar�h� saat 10.00 da 2000 
Evler Mah. İl Tarım ve Orman Müdürlüğü 
Toplantı Salonu NEVŞEHİR adres�nde 
aşağıdak� gündem maddeler� doğrultusunda 
yapılmasına yönet�m kurulumuzca karar 
ver�lm�şt�r.

G Ü N D E M 
-----------------
1-  Açılış ve yoklama  
2- D�vanın teşekkülü ve d�vana evrakları 
�mzalama yetk�s�n�n ver�lmes�
3- 2022 - 2023 Mal� yılları Yönet�m Kurulu ve 
denetleme kurulu raporlarının okunması.
4- 2022 - 2023 Mal� yılları B�rl�k B�lançosu ve 
gel�r tablosunun okunması
5- Okunan raporlar, b� lanço ve gel�r 
tablosunun görüşmelere açılması. Yönet�m 
ve Denet�m Kurulu üyeler�n�n ayrı ayrı �bra 
ed�lmes�. B�lanço ve gel�r tablolarının kabulü.
6- 2024 yılı bütçeler�n�n okunması, Tüzel ve 
Gerçek k�ş�ler �ç�n 2024 ve 2025 Yılları Üye 
a�datlarının bel�rlenmes�. Harcırah, yolluk ve 
huzur ücretler�n�n tesp�t�, b�rl�k çalışma usul 
ve esaslarının bel�rlenmes� �le fasıllar 
arasında aktarma yetk�s�n�n yönet�m 
kuruluna ver�lmes� �le bütçen�n kabulü.
7- D�lek ve temenn�ler.
8- Kapanış.

nlü Psikolog ve Yazar Tuba 

ÜKılıç, 'Günümüz 
Dünyasında Kadın' konulu 

bir söyleşide Nevşehirli 
kadınlarla buluştu. Nevşehir 
Belediyesi Kadın ve Aile Hizmetleri 
Müdürlüğü tarafından, 8 Mart 
Dünya Kadınlar Günü dolayısıyla 
düzenlenen program Kapadokya 
Kültür ve Sanat Merkezi'nde yapıldı. 
Programda, Psikolog ve Yazar Tuba
Kılıç, 'Günümüz Dünyasında Kadın' 
konulu bir söyleşi gerçekleştirdi.
Nevşehirli kadınların 8 Mart Dünya 
Kadınlar Günü'nü kutlayan Kılıç, 
programda 'Geçmişten Günümüze 
Kadın', 'Kadınların En Sık Yaşadığı 

Psikolojik Problemler' ve 'Kadınların 
Beklentileri' konu başlıklarında 
katılımcılarla sohbet ederek sorularını 
cevaplandırdı.
Nevşehirli kadınlarla birlikte program 
sonunda öz çekim yapan Kılıç'a, günün 
anısına Nevşehir Belediye Başkanı 
Mehmet Savran'ın eşi Nejla Savran 
tarafından çiçek takdim edildi. 
HABER MERKEZİ

Öğrenciler aklın ve bilimin
ışığında projelerini geliştiriyor

evşehir İl Milli Eğitim Müdürü 

NYusuf Yazıcı, öğrenci ve 
öğretmenlerin desteklemeye hak 

kazanan 19 bilimsel projesini, bilim 
fuarı sergisinde ziyaret etti
Müdür Yazıcı, 4006-A TÜBİTAK Bilim 
Fuarları Destekleme Programı 
kapsamında Recep Tayyip Erdoğan Proje 
İmam Hatip Lisesi öğrencilerinin ve 
danışman öğretmenlerinin desteklemeye 
hak kazanan 19 bilimsel projesini bilim 
fuarı sergisinde ziyaret etti.
Öğrencilerden projeleri hakkında bilgi 
alarak sohbet eden Yazıcı, projelerin 
hazırlanmasında emek veren ve katkı 
sağlayan yönetici, öğretmen, veli ve 
öğrencilere teşekkür ederek başarılar 
diledi. HABER MERKEZİ

Müftü Güzel'den Altınyıldız'a ziyaret
evşehir İl Müftüsü Kazım 

NGüzel, Altınyıldız Eğitim 
Kurumunu ziyaret etti. İl 

Müftüsü Güzel ve İl Müftülüğü 
Uzmanı Ali Bilgili, Altınyıldız Eğitim 
Kurumu'na ziyarette bulundu. 
Altınyıldız Eğitim Kurumu Yönetim 
Kurulu Başkanı Ragıp Özaltın, 
ziyaretlerinden dolayı Güzel ve 
Bilgili'ye teşekkür etti. Ziyarete 
Yönetim Kurulu Başkan Vekili Emre 
Özaltın, Genel Müdür Seyrani İpek, 
Fen ve Anadolu Lisesi Müdürü 
Özkan Kılınç, Din Kültürü ve Ahlak 
Bilgisi Öğretmeni Nurettin Şahin de 
eşlik etti. HABER MERKEZİ

oderatörlüğünü Kamu Yönetimi MTopluluğu Başkanı Münife 
Zararsız'ın yaptığı söyleşiye 

Konya Ovası Projesi (KOP) Bölge Kalkınma 
İdaresi Başkanı Dr. Murat Karakoyunlu, 
NEVÜ Rektör Yardımcısı Prof. Dr. Özlem 
Fındık, topluluk danışmanı Dr. Öğr. Üyesi 
Görkem Birinci, Doç. Dr. Leyla Kahraman 
Yüce, NEVÜ akademik ve idari personeliyle 
öğrenciler katıldı.
Dr. Murat Karakoyunlu söyleşide, KOP'un 
hedefleri ve amaçları hakkında detaylı 
bilgiler verdi. 
Tarımsal üretimde iklim değişikliklerine 
hızlı adapte olmanın önemini 
vurgulayarak, su, tarım ve üretim 
ihtiyaçlarının karşılanması için planlı 
dönüşümün gerekliliğine dikkat çeken 
Karakoyunlu aynı zamanda bölgedeki 
sosyal ve ekonomik kalkınmayı 
desteklemeyi hedeflediklerini söyledi. 

Nevşehir için planlanan yatırım 
projelerinden de bahseden Karakoyunlu, 
"Biz sizler için bu projeleri hayata 
geçiriyoruz. Gençlerimizden aldığımız 
fikirlerle daha farklı ve etkin projelere imza 
atmayı hedefliyoruz.” dedi. 
Kariyer süreçlerini ve mesleki deneyimini 
öğrencilerle paylaşan Karakoyunlu, KOP 
Bölge Kalkınma İdaresi Başkanlığı'na 
atanmadan önce ulusal ve uluslararası 
firmalarda Grup Müdürlüğü, Bölge 
Müdürlüğü ve Genel Müdürlük 
pozisyonlarında görev aldığını belirtti.
Söyleşinin sonunda öğrencilerin sorularını 
cevaplayan KOP Başkanı Karakoyunlu, 
kamu yönetimi alanında çalışmak isteyen 
öğrencilerin, eğitimlerini tamamlamalarını, 
çeşitli kurumlarda çalışarak kariyerlerini 
ilerletmelerini ve alan belirleyerek 
uzmanlaşmalarını tavsiye etti. 
HABER MERKEZİ

Psikolog-Yazar Tuba Kılıç söyleşi gerçekleştirdi
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Valilik Kupası Voleybol Turnuvası düzenlenecek
N

evşehir Gençlik ve Spor İl 
Müdürlüğü, sporun 
yaygınlaştırılması ve rekabetin 

desteklenmesi amacıyla heyecan verici 
bir etkinliğe ev sahipliği yapmaya 
hazırlanıyor.
Kamu kurum ve kuruluşlarını bir araya 
getirecek olan Valilik Kupası Voleybol 
Turnuvası, sporseverler için muhteşem bir 
fırsat sunacak.
Müsabaka, farklı kamu kurumlarının 
temsilcilerini bir araya getirerek dostluk ve 
rekabet ortamında birleştirecek. 
Katılımcılar, hem spor yapma hem de 
meslektaşlarıyla kaynaşma fırsatı 
bulacakları bu etkinlik, Nevşehir'in spor 
kültürünü daha da güçlendirecek.
Müsabakalar için yarın saat 17.00'da 

Nevşehir Gençlik Merkezinde teknik 
toplantı düzenlenecek.
MÜSABAKA STATÜSÜ
Açıklanan kurallarada göre, aktif lisanslı 
sporcular oynayamayacak ancak 
bayanlarda 18 yaş ve üstü oynayabilecek. 
Kadın erkek karma takım yapılabilecek. 
Takımlar 1-99 arası forma numarası ile 
katılacak. Maçlar çok amaçlı spor 
salonunda yapılacak ve iftar sonrası kulüp 
idarecileri ile görüşüp fikstür yapılacak. 
Kurumlar diğer kurumlardan sporcu 
alabilecek. Kurumda takım idarecisi 
toplantıya gelirken sporcular isim ve 
kurumlarını yazarak teslim edecek ve 
sorumlu olacak. Erkeklerde herhangi bir 
kurumda görev almayan oyuncu 
oynayamayacak. 30 yaş altı 3 kişi 

oynayabilecek. Yarın saat 17.00'da Gençlik 
Merkezinde kura çekimi toplantısı 
yapılacak. Katılacak takımların katılım 

dilekçeleri getirmeleri gerekiyor. 
Evraklar ise ilk maçta il temsilcisine 
teslim edilecek. HABER MERKEZİ

Ramazan ayı hazırlıkları için toplantı gerçekleştirildi

G
ençlik ve Spor İl Müdürü 
Muhsin Özdemir 
başkanlığında yurtlarda, 

Ramazan ayı boyunca yapılacak 
yemek ve saatleri için toplantı 
düzenlendi.
İl Müdürü Özdemir başkanlığında, şube 
müdürleri, yurt müdürleri, diyetisyenler, 
yurtlarda beslenme hizmetlerinden 
sorumlu personeller ve yurtlarda 
hizmet veren lokanta-kantin 
işleticilerinin katılımıyla toplantı 

gerçekleştirdi. Kapadokya Öğrenci 
Yurdunda gerçekleştirilen toplantıda 
şube müdürleri, yurt müdürleri ve yurt 
müdürlükleri bünyesinde hizmet veren 
lokanta-kantin işletmeleri işleticileri ile 
Ramazan ayında öğrencilere daha 
kaliteli hizmet sunabilmek, hijyen 
kuralları, yemek saati süreleri, planlama 
ve değerlendirme, yurtlarda sosyal, 
sportif, sanatsal ve kültürel çalışmaların 
yanı sıra atölye ve kulüp çalışmaları ele 
alındı. HABER: SEZER ALTUNOK


